
 

 

 

 

Protokoll från medlemsmöte i sektionen Elektronikkomponenter 
Torsdagen den 23 sep 2010, hos ELFA, Järfälla 
______________________________________________________________ 

Närvarande: 

ADB-CAD Elektronik  Hans Michel 
ACAL  Torgny Nordgren 
AVNET ABACUS Thomas Säwensten  
ELEKTRONIKGRUPPEN Fredrik Celsing 
ELFA  Owe Opsteh 
JOLEX  Mikael Klasson 
P-A EMILSON Per-Anders Emilson 
KANSLIET  Lena Norder 

Gäster från If: pkt 2 
Anneli Preinitz 
Peter Håkansson 
 

1. Öppnande 
Ordförande Thomas Säwensten hälsade alla välkomma till mötet. 
Dagens värd Owe Opseth hälsade välkommen till ELFA och berättade om företaget. 
 

2. If 
Anneli Preinitz och Peter Håkansson från If presenterade utbudet av försäkringar som de 
tillhandahåller inom ramen för avtalet med Branschorganisationen Svensk Elektronik.  Inrymmer 
bl a Avbrott / Privat sjukvård, Tjänsteresor, Olycksfall, Företag, Fordon Transport.  
 
Extra information lämnades om försäkringen för privat sjukvård, där avtalet innebär extra 
förmånliga villkor.  
 
Det finns även gruppförsäkringar som företagen kan erbjuda sina anställda, (inkl make/maka och 
barn). Gäller oavsett antal anställda! Enkelt för företaget - kontakten sker direkt mellan person och 
If. Det enda företaget behöver göra där är att lämna vidare information så att personalen får 
kännedom om detta. Alla administration hanteras av If. 
 
Mötet konstaterade att det finns mycket matnyttigt i erbjudandet. All information finns på 



hemsidan, interna medlemssidorna.  
 

3. Föregående mötes protokoll 
Föregående mötes protokoll från 22 april fastställdes. 
 

4. Aktuellt i branschen 
Konkurser: Lindeberghs Elektronik och Proxy. Flextronics har övertagit en del av Proxy.  
Arrow förvärvar Nu Horizons.  
Finland har just haft en underleverantörsmässa.  
P-A berättade om en mässa i Berlin om bl a tåg – en klart växande marknad med tanke på alla 
infrastruktursatsningar runt om i världen. Enbart i Kina läggs mer räls än övriga världen 
tillsammans.  
 

5. Marknadsläget 
Mötet diskuterade läget och gjorde utblickar mot framtiden.  Den interna enkäten visar på en 
förväntan är en uppgång de närmaste 6 månaderna (1,32 på en skala -3 till +3).  
Allokeringssituationen har varit allvarlig, men bedömningen är att den är på väg att plana ut.  
 

6. Aktuellt i föreningen 
Mycket på gång inom embedded på Tekniska Mässan: Embedded Conference Scandinavia och 
Innaovationstorget. Vinnare i Scandinavian Embedded Award ska koras under konferensen. 
Tillförlitlighetsdag 26 okt på Stockholmsmässan – uppföljning från S.E.E. 
 

7. Höstmötet 
Höstmötet hålls den 18 nov på Solliden. 
 

8. Värvning 
En avstämning gjordes på företag att kontakta om medlemskap: 
AAAAA Nordic – P-A tar kontakt 
Modern Elteknik – Christer Sörving har tidigare åtagit sig att kontakta 
Rutronik – Lena har kontaktat. Positiv respons, men ännu inget beslut. 
 

9. Nästa möte 
Nästa möte hålls den 19 jan kl 15.00 på EG i Vällingby Grimstagatan 160. 
Tema:  Betalningsvillkor – gemensam diskussion. Franska fordonsindustrin har fått igenom en lag 
på 30 dagar.   
 

10. Avslut 
Ordförande Thomas Säwensten tackade alla för visat intresse och avslutade mötet. 

 
 
 
Vid protokollet   Justeras 
 
 
 
Lena Norder   Thomas Säwensten 
 


